
Protokół nr 5/2022 
z dnia 26 maja 2022 roku 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy 

Wielkie Oczy 

 

 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk rozpoczął posiedzenie o godzinie 8:00, witając 

przybyłych członków komisji oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są 

prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 8. 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 

posiedzenia: 

1. Opiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

2. Opiniowanie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy. 

3. Opiniowanie uchwały w sprawie użytku ekologicznego w miejscowości Kobylnica 

Ruska. 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

5. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 
jednogłośnie. 

 W posiedzeniu oprócz członków komisji uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan 

Albert Hawrylak, Skarbnik Gminy Wielkie Oczy Pani Elżbieta Słotwińska, Kierownik GOPS Pani 

Grażyna Senyk, Sekretarz Gminy Wielkie Oczy Pan Zbigniew Pałczyński. 

 Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 2). Rozpoczęła się dyskusja na temat niszczenia dróg 
przez Nadleśnictwo Lubaczów. Pan radny R. Osowski zaproponował żeby zaprosić na komisję 
przedstawiciela z Nadleśnictwa Lubaczów i wówczas porozmawiać na ten temat. Poddano 
projekt uchwały pod zaopiniowanie. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Wielkie Oczy na 2022 rok komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
 Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwał w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (zał. Nr 3). Pytań i dyskusji nie było. 
Poddano projekt uchwały pod zaopiniowanie. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy komisja zaopiniowała jednogłośnie 
pozytywnie. 
 Pan sekretarz Z. Pałczyński przedstawił projekt uchwały w sprawie użytku 
ekologicznego w miejscowości Kobylnica Ruska (zał. Nr 4). Poddano projekt uchwały pod 
zaopiniowanie. Projekt uchwały w sprawie użytku ekologicznego w miejscowości Kobylnica 
Ruska rok komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 



 Pani kierownik G. Senyk przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej (zał. Nr 5). 
Pan wójt A. Hawrylak zapytał z czego wynika bezrobocie. Pani kierownik G. Senyk 
odpowiedziała, że dla mężczyzn miejsca pracy raczej są więc chyba wynika to z braku chęci do 
pracy. 
 Pan wójt A. Hawrylak przedstawił projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej  (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie było. 
Poddano projekt uchwały pod zaopiniowanie. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej  
jednogłośnie pozytywnie. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Pan przewodniczący P. Jacyk 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji o godzinie 9:05. 

 
 
 
 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

                      Piotr Jacyk 

 

 

 


